	ДОГОВОР № 

возмездного оказания услуг

г. Москва
     «___» _____________2010  г.

Общество с ограниченной ответственностью «Тревел-консалтинг», именуемое в дальнейшем «Исполнитель», в лице директора Бенсона Глеба Феликсовича, действующего на основании Устава, с одной стороны, и

с другой, вместе именуемые СТОРОНЫ, заключили настоящий договор о нижеследующем:
	CONTRACT № ________

for paid services

Moscow


___________,  2010

Limited Liability Company Travel-Consulting Ltd., hereinafter referred to as the “Contractor”, represented by the director Gleb F. Benson, acting on the basis of the Statute, on the one side and 

on the other side, jointly referred to as the PARTIES, have concluded the present Contact as follows:

	1. ПРЕДМЕТ ДОГОВОРА 

1.1. Исполнитель принимает на себя обязательства по оказанию услуг по обеспечению участия в Международной Научно-практической конференции «Международные стандарты, аккредитация и сертификация технического образования и инженерной профессии», проводимой совместно Национальным исследовательским технологическим университетом «МИСиС» и Национальным исследовательским Томским политехническим университетом, представителя (ей) Заказчика:

1._______________________________________________________________________________________________

(Должность, Фамилия, Имя, Отчество участника конференции)

2._______________________________________________________________________________________________

(Должность, Фамилия, Имя, Отчество участника конференции)

1.2. В состав оказываемых услуг входит: 

-  обеспечение представителя (ей) Заказчика комплектом раздаточных материалов, включающих программу проведения конференции, сборник статей и другими материалами; 

- обеспечение организационно-технического обслуживания конференции.
1.3. Место проведение: г. Москва, Ленинский пр-т, д. 4.

1.4. Срок проведения: 19-21 октября 2010 г.
	1. SUBJECT OF THE CONTRACT
1.1. The Contractor undertakes to provide participation in the International Scientific and Practical Conference “International Standards, Accreditation and Certification in Engineering Education & Profession” to be held jointly with the Federal State Educational Institution of Higher Professional Education “National Research Technological University MISiS” and National research Institute “Tomsk Polytechnic University” of the following representatives of the Customer:

1._____________________________________________________________________________________________
(Position, Full Name of Conference Participant)

2._____________________________________________________________________________________________
(Position, Full Name of Conference Participant)

1.2. The Services provided shall include the following:

     - The Contractor supplies the Customer representative(s) with the Conference Materials including the programme of the Conference, Conference proceedings and other materials;
     - The Contractor ensures organisational-technical facilities of the Conference.

1.3. Venue: 4 Lenin Ave., Moscow.
1.4.  Date: October 19-21, 2010.


	2. ОБЯЗАННОСТИ СТОРОН

2.1. ЗАКАЗЧИК оплачивает услуги ИСПОЛНИТЕЛЯ в размере и в сроки, предусмотренные в п. 4 настоящего Договора.

2.2. ИСПОЛНИТЕЛЬ оказывает услуги, предусмотренные в пп. 1.1, 1.2. настоящего Договора, надлежащим образом в согласованные СТОРОНАМИ  сроки.
	2. OBLIGATIONS OF THE PARTIES
2.1. The Customer pays for services provided by the Contractor in the amount of and within terms implied by item 4 of the present Contract.

2.2.  The Contractor provides due services implied by item 1.1, 1.2 of the present Contract within terms agreed by the PARTIES.  



	3. СТОИМОСТЬ РАБОТ И ПОРЯДОК РАСЧЕТОВ

3.1. Оплата услуг по настоящему договору (организационный взнос за участие в конференции) составляет:

· 300 ЕВРО (Триста ЕВРО.) за каждого представителя Заказчика (НДС не облагается);

Количество представителя (ей) Заказчика - участников Международной Научно-практической конференции _____________________________________ .

(указать количество участников по данному договору)

3.2 Оплата организационного взноса производится 100 % (сто процентной) предоплатой путем перечисления денежных средств на счет Исполнителя до 15 октября 2010 г. Оплата организационного взноса производится Заказчиком на основании договора и счета. 
	3. COST OF WORKS AND TERMS OF PAYMENT
3.1. Payment for services under the present Contract (registration fee for the Conference) amounts to:

· 300 EURO (Three hundred euro) for every representative of the Customer (excluding VAT);
Number of Customer representatives – participants of the International Scientific-Practical Conference
 _____________________________________ .

(state the number of participants under this Contract)

3.2. Payment of the registration fee is to be done by the Customer as 100% (hundred percent) down payment by transferring money to the account of the Contractor before October 15, 2010.  Payment of the registration fee is to be accomplished by the Customer in accordance with the contract and the invoice.

	4. ПОРЯДОК СДАЧИ И ПРИЕМКИ УСЛУГ

4.1. В срок до 15 октября 2010 г. или в момент регистрации на конференции через уполномоченного представителя Заказчик представляет Исполнителю подписанные и заверенные печатью со стороны Заказчика 2 экземпляра данного Договора, 2 экземпляра Акта приемки работ и копию платежного поручения на оплату организационного взноса  с банковской отметкой.

4.2. Исполнитель во время проведения конференции передает представителю Заказчика подписанный со стороны Исполнителя пакет документов, включающий 1 экземпляр данного договора, 1 экземпляр Акта приемки работ, и оригинал счета и счета-фактуры. 
	4.  PROCEDURE OF COMMISSIONING AND ACCEPTANCE OF SERVICES
4.1. Before October 15, 2010 or during the registration for the Conference through authorized representative the Customer provides the Contactor with the signed and affixed with the seal 2 copies of the Contract, 2 copies of Commissioning-Acceptance Act and the copy of the Bank order for registration fee payment.

4.2. The Contractor during the Conference delivers to the Customer the duly signed set of documents, including 1 copy of the Contract, 1 copy of Commissioning-Acceptance Act and the original bill and invoice.




5. LEGAL ADDRESSES, BANK DETAILS AND SIGNATURES OF THE PARTIES

	CONTRACTOR:

Recipient: Travel-Consulting Ltd.

Address: 85-91 Sibirskaya str 634021 Tomsk, Russia

Bank account number: 40702978906291000683

Name of the bank: Tomskpromstroibank, Tomsk, Russia

Address of the bank: 90 Frunze ave. 634061 Tomsk, Russia

SWIFT: TMKPRU5T

Corresponding Bank: COMMERZBANK AG

Frankfurt am Main, Germany

Corresponding Account:  400/8867657/01

SWIFT: COBADEFF


	CUSTOMER

Name:

Address:

Payment Information:

	Contractor


	Customer

	Travel-Consulting Ltd.:

Director
_______________________________________

Gleb F. Benson
STAMP
	__________________________________

STAMP

	
	


	АКТ

сдачи-приемки услуг (работ)

по договору № _________ от «__» ___________ 2010 г.

составлен  «21» октября 2010  г.

 
Мы, нижеподписавшиеся, от Исполнителя директор ООО «Тревел-консалтинг» Бенсон Г.Ф., с одной стороны, и от Заказчика __________________________________________________________________________________________

с другой стороны, составили настоящий акт о том, что оказанные Заказчику на Научно-практической конференции «Международные стандарты, аккредитация и сертификация технического образования и инженерной профессии», (19-21 октября 2010 г., г. Москва, НИТУ «МИСиС») услуги удовлетворяют условиям договора, а их результаты надлежащим образом оформлены 

Договорная цена услуг составляет  ______________________________________________________________________

(Сумма прописью)

По выполненной работе (услугам) Заказчик к Исполнителю претензий не имеет.


	COMMISSIONING-ACCEPTANCE ACT

to the contract № __________ dated ______________,  2010

Signed on October 21, 2010

We, the undersigned, on behalf of the Contractor Travel-Consulting Ltd. director, Gleb F. Benson, on the one signed and on behalf of the Customer ___________________________________________________________________________________________________

on the other side, have concluded the present act to confirm that the services rendered at Scientific-Practical Conference “International Standards, Accreditation and Certification in Engineering Education & Profession” (held in Moscow at NRTU MISiS, on October 19-21, 2010) are in full conformance with the requirements set by the Contract, and their results are duly executed.

The Contract price is

___________________________________________________________________________________________.

(Amount in Writing)

Regarding the rendered services the Customer has no claims to the Contractor.




	Contractor


	Customer

	Travel-Consulting Ltd.:

Director

_______________________________________

Gleb F. Benson
STAMP
	__________________________________

STAMP


